
                                                                                                                                         
Dagsorden til bestyrelsesmøde hos Henrik Sørensen  

Dato:  14.01. 2025   kl. 19:45 – ca. 21:45 (bemærk ændret tidspunkt) 

Deltagere: Eric - Gunnar - Ole - Annalise - Henrik – Ann og Else  

Afbud fra:  Ole og Gunnar 

Dagsordenspunkt 

 

Referat 

 

 

1. Godkendelse af dagsorden 

 

 

2. Opfølgning på igangværende 

opgaver: 

 

Eric og Else udarbejder et mappesystem på Google drev til 

opbevaring.  

Under udarbejdelse. Eric er begyndt - fortsættelse følger. 

 

Vi bestræber os på at udarbejde en kommunikationspolitik til 

nye medlemmer. (af bestyrelsen) 

Else og Henrik prøver at lave et udkast - hovedpunkter kan 

listes. 

 

3. Generalforsamling den 6. feb. 2025 Beretning: Else/bestyrelsen kommer med indspark. 

 

Regnskab: Eric/Helle - regnskabet mangler to små poster og 

nogle bilag, og så er det klar til at blive godkendt af revisor. 

Regner med at være klar om en uges tid. 

 

Referat fra generalforsamling: Vi spørger Gunnar om han vil 

skrive referat da både Ole og Ann ikke kan deltage. 

 

Indkøb: til ca. 35 personer.  

Henrik laver hver en kage. Else spørger nogle af de frivillige 

- hvis de ikke kan bager Annelise en kage. 

Else sørger for drikkevarer - Annelise vil gerne hjælpe. 

 

Dirigent: Hans Jørgen Sørensen 

 

Kl. 19.00 - Vi mødes kl. 18.00 og gør klar. 

Vi starter kl. 19.00 med et glas og godt nytår. 

Generalforsamlingen starter umiddelbart derefter. 

 

Alle hjælper til med oprydning. 

 

Else tager kontakt til Oskar og Erling inden 

bestyrelsesmødet. (evt. Claus Kildemand) 

 

 



                                                                                                                                         
4. Økonomi og regnskab 

 

Der er styr på det - og mangler kun småting inden 

generalforsamlingen. 

 

Eric sørger for at bestyrelsen får en årsoversigt over hvad 

Bybladet koster osv. til næste bestyrelsesmøde. 

 

5. Hjemmeside og Facebook    

 

Hjemmesiden:  

Hvad skal vi have lagt op på hjemmesiden? Med som punkt 

til hvert møde. 

Ændringer: Henrik har frit lejde til at gå ind og ændre på 

punkterne på hjemmesiden. 

Vi opdaterer ikke billeder på hjemmesiden. 

 

Facebook:  

Dagsorden for generalforsamlingen skal på facebook. 

Fremadrettet billeder på facebook efter arrangementer. 

6. Opsamling på årets arbejde: • Årets programsatte aktiviteter. 

Gennemgang af de forskellige aktiviteter gennem 

året.  

Ole sørger for forsangere til Skt. Hans. 

 

• Samarbejdet med Vejen Kommune  

Åbent borgmester-konter: God opbakning fra 

kommunen til hvad vi laver.  

Dialogmøde: Lyttede til hvad vi kom med. 

Bymidte: Jørgen Thøgersen holdt fin tale ved 

åbningen - udover vejret, var det trods alt hyggeligt. 

Kommunen spørger ind til næste ”step” - møde snart 

omkring træer. 

 

• Askov ny bymidte. 

Vi bruger sommeren på at se hvordan bymidten ser 

ud - hvad skal der ske mht. bænk osv. Det skal også 

være et sted for unge mennesker - hvordan får vi det 

med? 

Vi går videre med et forslag til hvad der kunne være. 

  

• Interne opgaver som er blevet løst i løbet af året 

Vi har fået ny kasser 

Vi er begyndt at rydde op på hjemmesiden 

 

• Bestyrelsesarbejdet 

Der er god stemning og godt samarbejde i 

bestyrelsen. 



                                                                                                                                         

 

7. Kommunikationspolitik til nye 

medlemmer 

Henrik og Else kigger på det 

 

 

8. Siden sidst Plantedag - juletræstænding – julefrokost – 

landdistriktsmøde. 

 

Gennemgået - gode arrangementer. 

9. Interne opgaver som skal løses  

Punktet vil være tilbagevendende 

hele året. 

AMUI vil gerne afholde fastelavn, og spørger om vi har 

nogle køller de må låne. 

Else spørger Per. 

 

Oprensning af dammen - vi overvejer at spørge U13/14 

fodbolddrengene, men mener ikke at de vil kunne hjælpe med 

netop det projekt. Henrik spørger en forældre om det er 

noget for dem? Hvis der f.eks. er nogle forældre der vil gå i 

vandet og nogle børn der smider i container. 

Eric og Henrik snakker med Frisesdal. 

 

10. Evt.   

 

Dagsordenspunkter til konstitueringsmøde 

den 18. feb. 2025 kl. 19.00 hos Else 

 


